

PGH Point System



To gain PGH point:

Resident Students can gain the points by participating in UM or PGH activities, each activity will be assigned specific PGH Point by SRS. Besides, SRS may give PGH point(s) as a reward to students who make positive contribution to our UM or PGH community.

Attendance will only be recorded when students register by presenting student cards during UM or PGH activities.



Point Deduction:

Students will have points deducted if he/she breaks the resident rules or commits a disciplinary offence.

Warning letter

When students receive a warning letter, s/he will lose different PGH points at the same time (Please refer to the below table). A resident who receives 3 warning letters within 2 consecutive semesters will be evicted immediately.

Disciplinary Case Type	Punishment
Put PGH Room on Rental Platform	EVICTION
Entering PGH with hazardous articles and substances, forbidden medicine or drugs	EVICTION
Overstay	EVICTION
Stay in room of opposite sex / allow opposite sex to stay in room during non-visiting hours	EVICTION
Cooking in rooms of PGH, except in pantries or kitchens	EVICTION
Bringing visitor into PGH during non-visiting hours without prior approved application from the Management Company/ SRS	-15
Entering floors of PGH rooms of the opposite sex during non-visiting hours	-15
Lending room keycard / access card to non-PGH resident	-15
Lighting Fire in PGH	-15

Commercial activities in PGH residential area, except with prior approval or assigned by the University	-15
Late Application of bed-space	-15
Behaviors that jeopardize other residents' personal and property safety	-15
Behaviors that severely affect the normal operation and order of the PGH	-15
Making false alarm from cooking smoke or steam	-15
Bringing visitor without applying visitor pass or without prior approved application from the Management Company/ SRS	-15
Smoking in PGH	-10
Making noise or behaviors that cause harassment for other PGH residents	-10
Improper use of pantry (including but not limited to having hotpot in pantry)	-10
Illegal occupation bed space	-10
Untidiness in room	-10
Throwing objects out into the air	-10
Duplicating room cards/ keys without official authorization	-10
Damaging public facilities or the appearance (exterior and interior) and integrality of the rooms (including but not limited to dirtying, writing, drawing, drilling holes, putting nail or posting any items on the wall) or altering their functions	-10
Moving, exchanging or damaging the furniture or equipment in rooms or public areas (including but not limited to dirtying, writing, drawing, drilling holes, putting nail or posting any items on the furniture) or altering their functions	-10
Bringing pets into or keeping pets in PGH	-5
Unauthorized occupation of public areas	-5
Drinking or possession of alcohol or alcohol content beverages in PGH, except with prior written approval	-5
Entering facility/ equipment room, opening facility/ equipment control box or adjusting facility/ equipment without official authorization	-5
Improper use of washing machine or dryer (including but not limited to putting shoes inside washing machine or dryer)	-5
Not close window during Typhoon	-5
Improper treatment of garbage	-5
Not settling residence fees, required fees or penalty before payment deadline	-5
Absent from the disciplinary meeting without a justified reason	-5

PGH Point Reward Scheme

1) PGH Single room / Suite allocation process:

In every PGH Point lucky draw of the semester, we will pick up a specific number of the applicants according to the number of vacant single room / suite bed spaces. The applicants who are randomly selected will be given an extra point – 10 PGH points. The higher PGH point the applicants gain in their category, the higher priority for single room / suite assignment will be given.

- The single room will be allocated separately according to the ratio of master and PhD applicants in PGH.
- Students who successfully applied for a single room and completed changing room will have their PGH POINTs to be reduced to zero.
- The schedule of single room applications (3 times every year) is generally shown in the table below. The specific date will be subject to the announcement in due course.

_	room applications in ademic year	Accommodation period	PGH Point calculation period	PGH Point will be reverted to zero? (If you didn't apply or failed to apply single room)
Aug/	Change room	Oct – May (total 8	Apr – Aug (around 5	No (continue
Sep		months)	months)	accumulating)
Jan	Change room	Feb – May (total	Apr – Dec last year	No (continue
		4 months)	(around 9 months)	accumulating)
Mar	Application for	Jun/Aug – May	Apr last year – Apr	Yes (All be reduced to
/Apr	summer and next	next year (total	(around 12 months)	zero annually)
	semester in new AY	12/10 months)		

2) Allocation of bed spaces:

In case the number of applicants exceeds the number of available Share Room bed spaces of the semester, the PGH point balance will be considered as a reference of prioritize allocation of bed space.

3) Priority to participate in the activities held by SRS. (Student Resources Section). (The eligible students will receive advance notice.)

4) Priority to collect PGH/ UM souvenirs. (The eligible students will receive an advance notice.)

Notes on PGH Point:

- 1) Each student will be granted a specific number of PGH Point (3 10 points) only after s/he attends on time and achieves the minimum required participation hours of the designated activities.
- 2) The number of PGH Point granted for each activity will be decided by Student Resources Section (SRS) according to the duration, nature and importance of the activities.
- 3) Students may start to check their PGH Point 15 working days after an activity at Student housing office (S3, G/F, Room G002).
- 4) PGH Point could not be interchanged/exchanged/transferred among students.
- 5) All PGH Points will be planned to reset in April each year. The actual reset date is subject to the actual announcement.
- 6) The activities with PGH Point will be announced through PGH Weekly Updates.
- 7) SRS reserves the right to explain and revise the programme without prior notice.



研究生宿舍積分制度

PPP EARN

研究生宿舍積分-加分:

住宿學生可透過參與大學或研究生宿舍活動獲得當次活動規定之分數,每次活動分數由學生資源處規定。對於在大學或研究生宿舍有積極貢獻之學生,本辦公室亦可給予一定的分數以作獎勵。

同學只須在參與每個活動時以學生證登記,學生資源處便會把資料記錄。



研究生宿舍積分-扣分:

住宿學生若違反任何宿舍規條、紀律將被扣減相應之宿舍積分,扣減方式如下:

•警告信

學生每獲一封警告信,將扣減不同的研究生宿舍積分(參考如下表)。 連續兩個學期內收到三封警告信之住客將被勒令立即遷離宿舍。

行為類型	處罰
出租宿舍房間	勒令遷出
攜帶任何危險物品、違禁藥物或毒品進入宿舍	勒令遷出
逾期留宿	勒令遷出
在非探訪時間異性留宿	勒令遷出
在宿舍房間內煮食,除了茶水間或廚房外	勒令遷出
在非探訪時間未經學生資源處或管理公司批准帶同訪客進入	-15
宿舍	-15
在非探訪時間進入異性宿舍樓層	-15
將房卡/門禁卡借給非研究生宿舍住客	-15
使用明火	-15
未經大學事先批准或委派在宿舍範圍內進行商業活動	-15
逾期申請宿舍床位	-15
任何危害其他住客人身或財產安全的行為	-15
任何嚴重影響宿舍正常運作和秩序的行為	-15

因煮食的油煙或蒸汽誤觸警報器	-15
未申請訪客證或未經學生資源處或管理公司批准下擅自帶同 訪客	-15
在宿舍範圍內吸煙	-10
製造噪音或任何構成騷擾其他住客的行為	-10
不適當地使用茶水間(包括但不限於在茶水間打火鍋)	-10
非法佔用他人床位	-10
房間不整潔	-10
高空擲物	-10
擅自複製宿舍的匙卡/鑰匙	-10
破壞宿舍內公用設施或房間的外觀、內觀或完整性(如弄污或塗鴉牆壁、或在牆壁上鑽孔、打釘或作任何標貼等),或 更改其用途	-10
擅自搬走、調換或破壞宿舍房間內或公用設施的傢俱或設備(如弄污或塗鴉傢俱、或在傢俱上鑽孔、打釘或作任何標貼等),或更改其用途	-10
擅自攜帶或在宿舍內飼養寵物	-5
擅自佔用宿舍的公用地方	-5
在宿舍喝或持有酒精以及其他含酒精成份的飲料,除了已獲 預先書面批准情況外	-5
擅自進入設施房間、開啟設施控制箱或調校設施	-5
不適當地使用洗衣機或烘乾機(包括但不僅限於將鞋子放進洗衣機或烘乾機)	-5
颱風天氣下未能關窗	-5
不適當地處理垃圾	-5
未按時繳納住宿費、相關費用或罰金	-5
沒有適當理由缺席紀律會議	-5
其他	由學生資源處 處長決定



研究生宿舍積分獎勵方案

1) 研究生宿舍單人房/套房分配:

在每學期宿舍積分抽籤活動中,我們將按當時空置單人房/套房數量,抽 出同等數量的申請人,被抽中的申請人將獲加分,即研究生宿舍積分 10分。宿生在其類別中總分數在越高者將優先分配單人房床位/套房。

- 單人房將按照當學期的碩士、博士申請人數比例,將相應的房間數量 分配給上述兩個類別宿生。
- 成功申請到單人房並換房成功的同學,其研究生宿舍積分將會被清零。
- 研究生宿舍積分實際運用於每年三次單人房申請之時間安排大致如下 表所示,具體日期將以實際公佈為準。

每一學 單人房	• -	單人房住宿期	單人房申請之研究生 宿舍積分計算期	如果沒有申請單人房或 申請失敗,研究生宿舍 積分會被清零嗎?
8月/	轉房申請	10月至第二年5月	4月至8月(約5個	不會(積分繼續累積)
9月		(共約8個月)	月)	
1月	轉房申請	2月至5月(共約4	上年4月至上年12月	不會(積分繼續累積)
		個月)	(約9個月)	
3月/	暑期住宿及新	6月/8月至下年5月	上年4月至今年4月	會(每年度都會被清零
4月	學年第一學期	(共約 10 個月/12	(約12個月)	一次)
	住宿申請	個月)		

2) 研究生宿舍床位分配:

假若當學期床位申請人數超出研究生宿舍床位可供應數,研究生宿舍積分將用作優先分配床位的參考指標。

- 3) 優先參與學生資源處舉辦的交流活動 (合資格者將另行通知)
- 4) 優先領取研究生宿舍或大學紀念品 (合資格者將另行通知)

注意事項:

- 1) 每位住宿學生可透過參加由學生資源處指定活動獲得指定的分數(3-10分),並須準時出席及完成規定的出席時數。
- 2) 學生資源處依據每項活動的目的、時數、性質及重要性來決定給予研究生 宿舍積分的分數。
- 3) 學生可於活動結束後十五天起開始到研究生宿舍住宿辦公室查詢。
- 4) 不可作交換或轉讓。
- 5) 所有宿生的積分計劃於每年 4 月清零,實際清零日期以實際公佈為準。
- 6) 可獲研究生宿舍積分的活動會以以下途徑公佈:研究生宿舍每週焦點放送
- 7) 學生資源處對本章程保留最終之解釋權及修改權。